



CALL FOR ENTRIES

CHINA CO-PRODUCTION DAY - FESTIVAL DE CANNES 2016 COMPANY MEETINGS

戛纳电影节“中国合拍日”制片人见面会 公开招募

As China's film industry rapidly develops, one of the challenges remains the sharing of information between Chinese and international film producers. For this reason, within the framework of this year's China Co-Production Day, the Marché du Film and the Sino-European producers' association Bridging the Dragon, with the support of the CNC, will organize company meetings between selected international and Chinese film producers.

The meetings will take place on **Friday, 13th May 2016 from 2.30 to 5.30pm** at the Espace CNC - Gray d'Albion Beach. The producers who would like to attend shall send their application to event@bridgingthedragon.com by **Friday, 15th April 2016**. The application form can be downloaded at www.bridgingthedragon.com. The selected producers will be announced in late April 2016. The event will be followed by a networking cocktail. We look forward to hearing from you!

随着中国电影产业的蓬勃发展，存在于中国和国际电影制片人之间的挑战之一仍然是信息共享。为此，在今年“中国合拍日”的框架下，戛纳电影节市场（Marché du Film）将携手龙跃中欧制片人协会（Bridging the Dragon）和法国国家电影中心（CNC），在甄选出的国际电影制片人和中国电影制片人之间安排丰富的见面活动。

见面会将于2016年5月13日星期五下午2点30分至5点30分，在Espace CNC Gray d'Albion Beach举行。有意参加见面会的制片人，请于2016年4月15日星期五之前，发送您的报名应用到邮箱 event@bridgingthedragon.com，请于 www.bridgingthedragon.com 下载报名表，入选的制片人名单将于4月底公布。当天会议活动结束后，我们还将举办一场业内交流酒会。

期待您的消息！

With the support of 活动支持方



Media partner 媒体支持



Bridging the Dragon is supported by Creative Europe – MEDIA Programme of the European Union
龙跃中欧制片人协会由欧盟创意欧洲-媒体计划支持

Festival & market partners 电影节及电影市场合作伙伴

